







BEIJING (MOB/L/D)

- Temple of Heaven Qianmen Street
- Zhengyangmen Archery Tower (Outlook)
- Beijing Square Starbucks flagship store
- Page One Librar

#### BEIJING DAY 3

(B/L/-)

- Tiananmen Square
- People's Heroes Monument
- Appearance Great Hall of the People/National Museum (Outlook)
- Forbidden City (Taihe Hall, Zhonghe Hall, Baohe Hall, Qianqing Palace, Kunning Palace)
  \*The Forbidden City is closed every Monday. If the Forbidden City is closed
  or has limited capacity, it will be adjusted to Prince Gong's Mansion
  + Jingshan Park to overlook the panoramic view of the Forbidden City.
- Wangfujing Street

# **BEIJING - GUBEI WATER TOWN**



- Gubei Water Town
  - Sima Xiaoshaoiiu House
  - Yongshun Dyeing House Yang Wudi Temple Riyuedao Square

  - Eight Banners Hall Water Dance Light Show (subject to weather) Drone show (subject to weather)
- Simatai Great Wall (Overlooking)
- Walking around the water town at night

#### **GUBEI WATER TOWN - BEIJING** (B/L/D)

- Juyongguan Great Wall
- Chinese style afternoon tea
- Olympic Stadium/The National Aquatic Centre /Olympic Museum/Nail Tower (outlook)

#### DAY 6 BEIJING

(B)

Free at own leisure Or join optional tour as below UNIVERSAL STUDIO Includes entrance ticket + Transport + Tour Guide RMB950/person

#### **BEIJING - ARRIVE** (B/MOB) (1)

Transfer to airport after breakfast

# **TOURIST ATTRACTIONS:**

#### BEIJING

**Temple of Heaven** - the largest temple building in modern China. It is the temple where emperors of the Ming and Qing

China. It is the temple where emperors of the Ming and Qing dynasties worshiped heaven and prayed for valleys.

Tiananmen Square - Located in the center of Beijing, it is the largest square in the world's famous cities and can accommodate one million people for gatherings.

The Forbidden City - also known as the Forbidden City, is the royal palace where the emperors of the Ming and Qing dynasties lived. It is located in the center of Beijing and covers an area of 720,000 square meters. It is the largest palace complex in the world. complex in the world.

Wangfujing Street - With a total length of about 1,600 meters, Wangfujing Street is the most popular commercial district among Beijing people and a famous shopping paradise in the

country.

Juyongguan Great Wall - With a total length of more than 6,000 kilometers, the Great Wall is one of the greatest structures in the world. The Great Wall was first built during the Qin Shihuang period.

## **GUBEI WATER TOWN**

Gubei Water Town - located in Gubeikou Town, Miyun District, Beijing. It is backed by the Simatai Great Wall, the most beautiful and dangerous place in China, and sits on the Yuanyang Lake Reservoir. It is a rare natural ancient village in the suburbs of Beijingt and combines mountains, rivers and the suburbs of Beijingt and combines mountains. cities. The scenic spots open include the Republic of China Street District, the Old Camp District, the Water Street Style District, the Riyue Island Folk Culture District, the Tanghe Ancient Village District, the B&B Restaurant District, etc. It is a typical northern tourist resort town.

Simatai Great Wall - the only Great Wall in China that retains its original appearance from the Ming Dynasty. The city wall was built according to the steep mountains and its famous for its strangeness, uniqueness and danger. There are 20 completely preserved watchtowers, especially the Wangjing Tower, which is built on the top of a steep peak 1,000 meters

above sea level.







# 精简行程

启程 - 北京

#### 北京

(机上用餐/午/晚)

- 天坛公园(圜丘坛、回音壁、祈年殿) 前门大街 外观正阳门箭楼

- 北京坊 星巴克旗舰店
- Page one 图书馆

### 北京

(早/午)

- 天安门广场 人民英雄纪念碑 外观人民大会堂/国家博物馆 故宫(太和殿、中和殿、保和殿、乾清宫、坤宁宫) 故宫每逢周一关闭,如遇故宫闭馆或限流, 调整为恭王府+景山公园俯瞰故宫全景
- 王府井大街

## 第四天 北京-古北小镇



古北小镇

- 格元 教祠 日月岛广场 日月岛广场 可当小烧酒坊 八旗会馆 永顺梁坊 无人机表演 (视天气而定) 长城水舞灯光秀 (视天气而定)
- 远眺司马台长城(不含缆车) 漫步水镇夜景

#### 古北小镇- 北京 第五天



- 居庸关长城 京韵古风小镇 国风下午茶 外观鸟巢/水立方/奥运博物馆/钉子塔

#### 第六天 北京

(早)

全天自由活动 或 参加环球影城一日游 环球影城一日游 含门票+导游服务 +巴士服务:人民币950/人

## 第七天 北京 - 回程



(早/机上用餐)

• 早餐后送往机场

# 观光景点:

# 北京

- 天坛 中国现代最大坛庙建筑,它乃明、清两代帝王祀天祈谷的坛庙,主要包括祈年殿、皇宇、回音壁、围丘、斋宫等。天安门广场 位于北京市中心,可容百万人举行集会是世界名城中 最大的广场。 故宫 又名紫禁城,是明清两代皇帝住过的皇宫。它位于北京市中心,面积达72万平方米,是世界上规模最大的宫殿建筑。故宫可以分为两大部分,南为工作区,即外朝,北为西对群。故宫可以分为两大部分,南为工作区,即外朝,北为西对群。故宫可以分为两大部分,南为工作区,即外朝,北东西对称,秩序并然。 王府并大街 全长约1600米的王府井大街是最受北京人民宫的商业区,也是全国著名的购物天堂。王府井大街作为北京的寸金之地,每天的销售额可以说是"日进斗金"。居庸关万里长城 长城全长6000多公里,是世界上最伟大的建筑之市看到的长城几乎都是明代所建。

# 古北水镇

- 古北水镇 古北水镇位于北京市密云区古北口镇,背靠中国最美、最险的司马台长城,坐拥鸳鸯湖水库,是京郊罕见的山水城结合的 自然古村落。景区开放有民国街区,老营区,水街风情区,日月岛民俗文化区,汤河古寨区,民宿餐饮区等,是典型的北方旅游度假小镇。司马台长城 中国唯一一处保留明代原貌的长城。城墙依险峻山势而 筑,以奇、特、险著称于世。保存有完整的20座敌楼,尤其望京楼筑于海拔千米的陡峭峰顶,可遥望到北京城,景观绝佳。被联合国教科文组织确定为"原始长城"、英国的泰晤士报曾评之为"全球不容错过的25处风景之首"。



ORGANISED BY

